
Protokoll fört vid styrelsemöte för  

Västerbottens läns Stövarklubb 2022-08-10 

Deltagare: Erik Carlsson, Mikael Nilsson, Christel Karlsson, Mats Gustafsson, Leif Lundholm, 

Hans Olof Markström och Roger Grenholm. Frånvarande: Thomas Moström 

§ 1   Mötets öppnande. 

Ordförande hälsade alla deltagare välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

§ 2   Val av sekreterare och protokolljusterare. 

Mats Gustafsson valdes till protokollförare, samt Mikael Nilsson att tillsammans med 

ordföranden justera protokollet. 

§ 3   Föredragningslistans godkännande. 

Föredragningslistan godkändes med tilläggsärenden under punkten övriga frågor. 

§ 4   Föregående protokoll. 

Styrelsen beslutar att lägga föregående protokoll till handlingarna. Och lägga ut på hemsidan. 

§ 5   Qvinnokampen 2022 

Max 25 startande totalt, i båda klasserna, detta år. Mikke kollar med Thomas Larsson, som är 

regelansvarig i Svenska Stövarklubben, hur lottningen kan genomföras. Om man kan göra 

undantag, i lottningen, för de deltagare som startar i öppen klass och har med en domare. 

Bristen på klubbens egna domare, som kan/vill döma, är ett stort problem under Qvinnokampen 

vilket begränsar antalet startande. Därav denna förfrågan hos Stövarklubben. Qvinnokampens 

hemsida skall uppdateras efter mötet (23/8) med kvinnogruppen som ansvarar för ” allt runt 

omkring” Qvinnokampen. Jaktjournalen är tillfrågad om liverapportering från Qvinnokampen.  

Om lottning, av antalet deltagare behövs, kommer den i så fall att ske den 29 september.  

 

 

 



Provledning för Qvinnokampen 2022 är: 

Fullmäktige: Kjell-Åke Isaksson (vid kollegium närvarande på plats)  

Mikke Nilsson (Digitalt) Erik Carlsson (Digitalt) 

Kommissarie: Arnold Holmgren (ansvarar för provmarker, domare, vägvisare med hjälp av 

Lycksele Stövargille och Västerbottens läns Stövarklubb). 

§ 6   KM, Ostprovet, Åseleprovet 

KM i Vindeln, Robertsfors och Jörn ser för närvarande bra ut. Likaså övriga fasta prov. 

§ 7   Ekonomin 

Ekonomin ser bra ut. Kassaförvaltaren har lämnat en utförlig kassarapport till styrelsen.  

§ 8   Mötets avslut 

Ordförande tackar alla i styrelsen som kunnat deltaga i kvällens möte. Och förklarar mötet för 

avslutat. 

§ 9   Nytt styrelsemöte 

Vid behov under hösten. Förmodligen efter KM och Qvinnokampen. 

 

Vid protokollet:  Mats Gustafsson ................................................................................... 

   

Ordförande:   Erik Carlsson  ................................................................................... 

 

Justeras:  Mikael Nilsson  ................................................................................... 


